
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 11. januar 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 447
Vil ministeren redegøre for årsagerne bag formuleringen om nærbetjente i flerårsaftalen 
for Politiet fra 2020, som ministeren selv varslede på et samråd i Retsudvalget den 26. 
november 2020 vedr. nærbetjent Elvir Abaz’ virke som betjent og muligheden for større 
udskiftning blandt betjente i Vollsmose? Der henvises til formuleringen; “Politikredsene 
skal rokere medarbejdere, hvis det vurderes, at der er konkret risiko for ubalance mellem 
opbyggelsen af relationer og retshåndhævelsen.”

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sikandar Siddique (FG).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sikandar.Siddique@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Morten Dahlin
formand
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